
Klubaften 5. maj  2022

Kun 11 medlemmer var mødt frem

Der blev udleveret de bestilte huk.kort.
Enkelte mangler endnu. Udleveres SENEST til sæsonafslutning
Bjarne forsøgte at vise stafetfilm. Desværre var der noget galt med VLC-player, så farverne var helt 
forkerte. Vistes i stedet på ”Film og TV”-player. Ikke helt godt. 
De viste klip med farvekorrektioner gav ikke megen respons, selvom det er en effekt der kan 
”redde” mange fejlbehæftede optagelser. Ærgerligt nok.

Anker kunne fortælle om, at vi nok burde anvende filtre til vores optagelser. Ingen ved ret meget 
om dette emne, så Anker vil kontakte en person der ved noget.

Programpunktet ”Sjove lyde”, var der kun GORM der havde bidrag til. En sjov lille film. Pnuktet i 
programmet var de fleste ubekendt, så de fleste læser nok programmet. 

Forslag næste sæson :  Optagelser af  vinter-vinduer i midtbyen.

Udefilm fra sidste gang laves med egne klip fgra turen. 

Dæmpning af læ på flere klip samtidig/ hele filmen drøftedes. Ingen kunne vise, hvordan man gør i 
Pinnacle 24, så næste gang viser Anni HVORDAN HUN GØR i sin udgave af Pinnacle 24. Det 
bliver spændende at se, om der er enighed om, hvordan man gør det nemmest pog smartest. 
Det er mørkeligt, at Pinnacle 24 på klub-pc slet ikke er som den udgave andre har der hjemme.

Kaffe, masser af dejlige madder og lotteri sluttede aftenen
 
 .
Ref. Bjarne. 


